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korhan bey iyi günler.Daha öncesinden size yazmıştım.Anneme konulan kesin teşhis şu: Fournier
gangreni.Annem genital bölgeden ameliyat olduktan sonra 28.10.2009 tarihinde yogun bakımdan çıktı ve
genel cerrahi servisine alındı.bu tarihtan sonra ameliyat olan bölge(genital)de enfeksiyonun kuruması ve
yeni doku oluşumu beklendi.Yeni doku oluştugu gözlemlendi ancak enfeksiyon kurumadı. 05.11.2009
tarihinde tekrardan ameliyata alındı kolostomi yapıldı. Fournier gangreli ile ilgili makaleleri araştırdım
ama aklıma takılan sorular var hala.gerekli antibiyotik tedavisi zaten yapılıyor dr lar saolsun eksiksiz
yapıyorlar herşeyi ama bu enfeksiyonun kuruma süresi yok olma süresi ne kadardır,enfeksiyon
kuruduktan sonra plastik cerrahide işlem yapılacakmış birde sizin bir makalenizde HBO uygulamasından
bahsediyorsunuz bu uygulama üniv. hastanelerinde yapılmaktamıdır? teşekkür ederim.
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Öncelikle annenize ve ailenize çok geçmiş olsun. Fournier gangreni çok ciddi ve ölümcül bir hastalıktır.
Bence HBO tedavisi için endişelenmek yerine annenizin sağ ve salim olarak yoğun bakımdan çıktığına
şükredin. Uzun yıllar görev yaptığım İstanbul Tıp Fakültesi, Genel Cerrahi Anabilim Dalı’nda çok sayıda
Fournier gangreni vakası tedavi ettik ve bu sayede Türkiye’nin en geniş ve dünyanında sayılı vaka
serilerinden birine sahip olduk. Bu seride hastalarda ölüm oranı % 40 civarında idi veya başka bir
anlatımla hastaların % 60’ı hayatta kalıyordu. Bu nedenle anneniz şanslı imiş ve doktorlarınız da çok iyi
uğraş vermiş. HBO (hiperbarik oksijen) tedavisi ülkemizde benim bilgilerime göre İstanbul Tıp Fakültesi,
GATA’da ve İstanbul’da bazı özel merkezlerde yapılır. Fournier gangreni tedaviisnde cerrahi girişim,
antibiyotik tedavisi ve yoğun bakım desteği ile % 95’e yakın iyileşme sağlanır. Burada HBO tedavisi her
vakada gerekmez. Bu nedenle destek tedavisi olan HBO’nun olmaması bence annenizin tedavisinde çok
büyük eksiklik getirmez. Benim konu ile ilgili yayınlarıma aşağıdaki linklerden ulaşabilirsiniz.   

http://www.wjes.org/content/2/1/19   

http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16927060?itool=EntrezSystem2.PEntrez.Pubmed.Pubmed_Results
Panel.Pubmed_RVDocSum&ordinalpos=18  

Annenize acil şifalar dilerim.  
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